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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 11 marca 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo - Spolecznej - Pani Helena Rusak.

Ad. l.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 10:00 otworzyla wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Wprowadzono zmiane do porzadku obrad:

Wójt Gminy Maria Kopczewska- zmienila kolejnosc opiniowania projektów uchwal. Wniosek 3.5

zostal postawiony do zaopiniowania jako pierwszy.

Skarbnik Robert Zwierzynski - uchwala dotyczy zmiany upowaznien - §12 uchwaly budzetowej

na 201.0 r. Budzet zostal podzielony na grupy ( dzial - rozdzial - grupa ). Wójt Gminy posiada w

swoich kompetencjach mozliwosc przesuwania srodków pomiedzy grupami.

Radna Helena Rusak - zapytala jak bedzie wygladala sytuacja dotyczaca plac?

Skarbnik Robert Zwierzynski - place sa sztywne, jedynie uchwala mozna zwiekszyc pensje, ale

pokrycie znalezc w innym zródle finansowania. Kazda jednostka jest zobowiazana poinformowac o

przesunieciu srodków, uzasadniajac swoje dzialanie.

Nowo-wprowadzona uchwala do porzadku obrad dotyczy przesuniec srodków w planie

finansowym Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej w ramach rozdzialu i dzialu miedzy

grupami w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok ( na rzecz wydzielonego przedszkola ).

Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

1. Zatwierdzenie porzadku obrad.

2. Opiniowanie projektów uchwal na LVII Sesje Rady Gminy Ksawerów.



3.1. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2010 r.

3.2. w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu

profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych w 2009 roku.

3.3. w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki

Zdrowotnej "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie

3.4. w sprawie utworzenia Lódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej na terenie WSI

Ksawerów w gminie Ksawerów

3.5. w sprawie przyjecia "Rocznego programu wspólpracy Gminy Ksawerów z

Organizacjami Pozarzadowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na

2010 rok"

3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (43031,44 zl)

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 3 000 zl)

3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (budzet)

3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( Szkola Podstawowa Wola

Zaradzynska )

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.5.

Kierownik Elzbieta Wizner - uchwala w sprawie utworzenia Lódzkiej Specjalnej Strefy

Ekonomicznej na terenie Gminy Ksawerów.

Prezes.Zarzadu Lódzkiej Strefy Ekonomicznej zwrócil sie z prosba do Gminy Ksawerów z prosba

na wydanie pozwolenia na utworzenie LSE na terenie dzialek na Widzewie, znajdujacych sie na

zapleczu palacyku oraz szkoly. Nabywca dzialki jest firma SUWARY. Utworzenie LSE jest forma

zysku finansowego dla firmy. Firma SUWARY, z siedziba w Pabianicach zajmuje sie produkcja

opakowan z tworzyw sztucznych ( kanistry, konewki, plastikowe opakowania) - firma SUWARY

wspólpracuje ze stacja SHELL, BP. Nowo powstaly oddzial przewiduje zatrudnienie 36 osób.

Firma zapewnia o braku negatywnych skutków dla ochrony srodowiska.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala o wielkosc powierzchni dzialek, na której ma powstac

LSE?

Kierownik Elzbieta Wizner - jedna z tych dzialek ma powierzchnie ponad 3 ha, druga z dzialek

jest o wiele mniejsza i bedzie sluzyc jako dzialka dojazdowa.

Radny Arkadiusz Bielecki - poparl pomysl utworzenia LSE, chociazby ze wzgledu na

niewyjsciowe polozenie dzialek .

..



Radny Stefan Jedraszek - powiedzial, ze SUWARY jest wiarygodna firma.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - korzysci dla Gminy Ksawerów plynace z wyrazenia zgody na

utworzenie LSE - podatek od nieruchomosci i dochodowy.

Radny Henryk Nowak- powstanie LSE przyczyni sie do utworzenia nowych miejsc pracy.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - niezbedne jest posiadanie raportu oddzialywania na

srodowisko.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - ze wzgledu, ze mamy do czynienia z tworzywami sztucznymi,

skazenie jest nieuniknione.

Radna Szczesniak- Rydz Anna - zapytala czy powstanie LSE jest odpowiednie dla tego terenu?

Kierownik Elzbieta Wizner - obok istnieje firma CREATIVE, a dalsze tereny sa stworzone pod

zabudowe przemyslowa.

Radny Marian Kaleta - poparl utworzenie LSE, ze wzgledu na doswiadczenie i wiarygodnosc

firmy.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.1.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.2.

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ksawerowie - Janina Gbiorczyk 

powolano na czlonka Komisji pracownika GOPS - Anete GÓrczynska.

Komisja w roku 2009 realizowala Gminny Program Przeciwdzialania Narkomanii:

Odbylo sie 36 posiedzen

Komisja dofinansowala wyjazdy dla alkoholików

Odbywaly sie 2,5 godzinne zajecia z terapeuta, majace na celu pomóc osobom

uzaleznionym oraz wspieranie ich w wytrwalym dazeniu do rzucenia nalogu

Komisja zaopiniowala 13 wniosków na sprzedaz alkoholu

zorganizowano w okresie letnim wypoczynek dla 18 dzieci z rodzin dysfunkcyjnych



w okresie swiatecznym przygotowano 40 paczek dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych

szkoly otrzymaly dotacje na zorganizowanie pozaszkolnych zajec sportowych, tanecznych,

dydaktycznych

Komisja skontrolowala 9 sklepów, sprzedajacych napoje alkoholowe

Radna Bozena Ziólkowska - zapytala czy Komisja dostaje sygnaly o sprzedazy alkoholu

nieletnim?

Kierownik GOPS Janina Gbiorczyk - Komisja otrzymuje takie sygnaly, sa one jednak

anonimowe, co uniemozliwia rozwiazanie tego problemu na terenie danego sklepu.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - zapytala jakie sa efekty pracy Komisji i tych wyjazdów

organizowanych w ramach dzialalnosci Komisji. Przewodniczaca zapytala czy w tych wyjazdach

biora udzial ciagle te same osoby?

Kierownik GOPS Janina Gbiorczyk - sa to darmowe wyjazdy dla uczestników imprezy, koszta

zwiazane z organizacja pokrywa Komisja. Uczestnicy czesto sie powtarzaja, ale zdarzaja sie tez

nowe osoby biorace udzial w wyjazdach. Komisja prosi o potwierdzenie, ze sa to osoby

zamieszkale na terenie Gminy Ksawerów.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.3.

Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

Problemów Alkoholowych na 2010 r. zostal zdjety z porzadku obrad.

Rozwiazywania

Ad. 3.4.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zakonczenie kadencji Samodzielnego Publicznego Zakladu

Opieki Zdrowotnej - powoluje sie nowa Rade Spoleczna SP ZOZ w Ksawerowie.

Zaproponowano czlonków do skladu Rady Spolecznej SP ZOZ:

Czlonek - Kalowski Mariusz

Czlonek - Mamrot Barbara

Czlonek - Swiatkowska Urszula

Czlonek - Oginski Michal

Czlonek - Bartold Janusz



Przewodniczaca SP ZOZ w Ksawerowie- Maria Kopczewska, Przedstawiciel Wojewody 

Agnieszka Juljanska- Pietrzak.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal co z osobami nieobecnymi - powolanymi na czlonków Rady

Spolecznej SP ZOZ w Ksawerowie?

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - wyjasnila, ze nieobecni wyrazaja zgode na powolanie

ich na czlonka Rady Spolecznej SP ZOZ w Ksawerowie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych nie

stwierdzono. Od glosu wstrzymalo sie 2 radnych (radna Barbara Wódka, radny Zbigniew Pluta).

Ad. 3.5.

Pracownik oswiaty Karolina Kosakowska - celem glównym Programu jest ksztaltowanie

spoleczenstwa obywatelskiego i rozwiazywanie problemów spolecznych w srodowisku lokalnym,

poprzez budowanie partnerstwa i efektywnej wspólpracy miedzy administracja publiczna i

organizacjami w sferze realizacji zadan wlasnych Gminy wynikajacych z ustawy.

Program adresowany jest do:

organizacji pozarzadowych

osób prywatnych i jednostek organizacyjnych dzialajacych na podstawie przepisów do

stosunku panstwa do Kosciola Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku Panstwa do

innych kosciolów i zwiazków wyznaniowych oraz o gwarancjach wolnosci sumienia i wyznania,

jezeli ich cele statusowe obejmuja prowadzenie dzialalnosci o pozytku publicznego

stowarzyszen jednostek samorzadu terytorialnego

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy wlaczenia srodków z przeznaczeniem

na realizacje zadania pn. "Wspólnie dzialam - lepiej zyje" - srodki zostana przekazane na

zorganizowanie imprezy 31 maja 2010 r. ( impreza integracyjna, polaczona z Dniem Dziecka).



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.7.

Skarbnik Robert Zwierzynski - uchwala dotyczy wlaczenia srodków finansowych- 3 000 zlotych

( darowizna pieniezna otrzymana od Pana Jana Chudobinskiego z przeznaczeniem na cele

inwestycyjne Gminy Ksawerów).

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.8.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów

do dokonywania zmian w planie wydatków biezacych.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.9.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy przesuniecia srodków w planie

finansowym Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej w ramach rozdzialu i dzialu miedzy

grupami w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 r.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.



Ad. 4.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze brak jest chetnych do zabrania glosu w

tym punkcie.

Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 11:30 zamknela wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:
SEKRETARKA

~6~~
Marta Ziólkowska

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2 .. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LVII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla

PRZE. l\" ",\II CLACA
KOMISJI SAMCIRZADOWO-SPOlEClNEJ

Rady ~~werówH~lena Rusak


